

# **Fairview Ltd.** **Is Open For Business**

*In regards to the shut down of Non-Essential businesses effective at Midnight on March 24th, we would like to advise all of our valued customers that Fairview Ltd. has been designated by the Government of Ontario and the Government of Quebec as an essential services company. Fairview will continue to ship and offer pick up service at our warehouse locations across Canada, but ask in conjunction with Health Canada and the World Health Organization recommendations that when picking up at a Fairview location you respect the practice of social distancing. We ask that only customers picking up goods or couriers and trucking companies doing pick-ups and drop offs visit our locations across Canada until further notice. Thank you all for your patience and support through this difficult time.*

*Jim Forbes | Vice President of Sales  
1170 Invicta Drive | Oakville, ON L6H 6G1  
[www.fairviewfittings.com](http://www.fairviewfittings.com)*



**HOSE | VALVES | FITTINGS**

[www.fairviewfittings.com](http://www.fairviewfittings.com)

**MONCTON LAVAL MISSISSAUGA WINNIPEG SASKATOON EDMONTON COQUITLAM**



# Fairview Ltd. est ouvert aux affaires

*En ce qui concerne la fermeture des entreprises non essentielles à compter de minuit le 24 mars, nous tenons à informer tous nos précieux clients que Fairview Ltd. a été désignée par le gouvernement de l'Ontario et le gouvernement du Québec comme une société de services essentiels. Fairview continuera d'expédier et d'offrir un service de ramassage à nos entrepôts partout au Canada, mais demandera, en collaboration avec Santé Canada et l'Organisation mondiale de la santé, de formuler des recommandations selon lesquelles, lorsqu'on se rend à un endroit de Fairview, vous respectez la pratique de la distanciation sociale. Nous demandons que seuls les clients qui ramassent des marchandises ou des coursiers et des entreprises de camionnage qui font des ramassages visitent nos succursales partout au Canada jusqu'à nouvel ordre. Merci à tous pour votre patience et votre soutien à travers cette période difficile.*

*Jim Forbes | Vice-président des ventes  
1170 Invicta Drive | Oakville, ON L6H 6G1  
[www.fairviewfittings.com](http://www.fairviewfittings.com)*



**TUYAU | VANNES | RACCORDS**

[www.fairviewfittings.com](http://www.fairviewfittings.com)

**MONCTON LAVAL MISSISSAUGA WINNIPEG SASKATOON EDMONTON COQUITLAM**